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Protokół Nr LIII/2022 

z LIII sesji Rady Miejskiej w Gołdapi odbytej 

w dniu 20 maja 2022 r. 

 

Obradom przewodniczył Pan Wojciech Hołdyński Przewodniczący Rady Miejskiej w Gołdapi 

Protokołowała Katarzyna Krusznis 

Godzina rozpoczęcia – 9:30, zakończenia – 9:55 

 

W posiedzeniu wzięło udział 12 radnych. 

 

Obecni: 

 1. Wioletta Anuszkiewicz – udział w posiedzeniu zdalnie 

  2. Marian Chmielewski – udział w posiedzeniu zdalnie 

       3. Teresa Dzienis  

  4. Wojciech Hołdyński 

       5. Zdzisław Janczuk  

       6. Zbigniew Makarewicz – udział w posiedzeniu zdalnie 

       7. Zbigniew Mieruński – udział w posiedzeniu zdalnie 

       8. Marian Mioduszewski  

       9. Janina Pietrewicz – udział w posiedzeniu zdalnie 

       10. Krystyna Sadowska  

       11. Zofia Syperek  

       12. Monika Wałejko – udział w posiedzeniu zdalnie 

       13. Józef Wawrzyn  

  14. Andrzej Tobolski – udział w posiedzeniu zdalnie 

   15. Marek Zajączkowski 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad (kworum) 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 22 lutego 2022 r.  

4. Zamknięcie sesji 

 

Do pkt 1 

LIII posiedzenie sesji Rady Miejskiej VIII kadencji 2018-2023 otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Pan 

Wojciech Hołdyński. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 12 radnych, zatem podejmowane decyzje będą 

prawomocne. 

Zgodnie z art. 6 ust. 1 lit. c Ogólnego Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych (RODO) mówiącym, 

iż przetwarzanie danych jest dopuszczalne, gdy jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego ciążącego 

na administratorze (wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym nakładającym obowiązek 

rejestrowania i udostępniania nagrań audiowizualnych z przebiegu obrad rady gminy), Przewodniczący Rady 

poinformował zgromadzonych, iż przebieg tego posiedzenia będzie w takiej właśnie postaci rejestrowany (wraz 

z wizerunkiem osób uczestniczących w sesji), dopełniając tym samym obowiązku informacyjnego wynikającego 

z art. 13 ust. 1 RODO. 

W związku z koniecznością minimalizowania procesu rozprzestrzeniania się koronawirusa SARS-CoV-2  

i działając na podstawie art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (t.j. Dz. U. z 2021 r. poz. 2095 z późn. zm.) Przewodniczący przeprowadził obrady 

w trybie hybrydowym. 

 

Do pkt 2  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił porządek posiedzenia. 

Do porządku uwag nie zgłoszono. 
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Do pkt 3 

1)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Pana Zbigniewa Makarewicza o przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 

22 lutego 2022 r. 

 

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Zbigniew Makarewicz omówił projekt uchwały oraz 

przedstawił stanowisko komisji o uznaniu petycji za częściowo zasadną a częściowo za bezzasadną.    

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński udzielił głosu Panu Jarosławowi Kwasiborskiemu w sprawie 

wniesionej petycji z dnia 22 lutego 2022 r. 

Pan Jarosław Kwasiborski powiedział, że są świadomi, iż nie  są to kompetencje radnych gminnych. 

Zamiarem było by Rada Miejska, Burmistrz wzięli współodpowiedzialność za działanie szpitala. Radni 

powiatowi powinni wystąpić z możliwością współpracy, przedstawić program, przedstawić zarysy jak widzieliby 

spółkę, jak by widzieli partnerstwo powiatowo-gminne w tym zakresie. Niestety nie wystąpili, nie ma chęci 

nawet u nich przygotowania żadnego programu w którym kierunku ma iść rozwój szpitala. Otrzymał ostatnio 

informację, że od 18 lipca oddział pediatryczny będzie zawieszony na 1 miesiąc. Jako mieszkańcy działali prawie 

10 miesięcy na rzecz szpitala. Seniorzy już nie mają tego bezpieczeństwa jeżeli oddział wewnętrzny jest  

w odległości 50 – 60 km od miejsca zamieszkania, to możliwości skutecznego leczenia maleją. Jeżeli nie będzie 

oddziału pediatrycznego także bezpieczeństwo dzieci będzie zmniejszone. 

Podziękował wszystkim, którzy się angażowali w działania w obronie szpitala.  

 

Radny Pan Andrzej Tobolski oznajmił, iż na ostatnim posiedzeniu wnioskował o zaproszenie zainteresowane 

stron m.in. Prezesa spółki Gold Medica oraz Panią starostę Marzannę Wardziejewską na komisję, by przedstawili 

swoje stanowisko w tej sprawie. 

 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że na komisje czy tak jak teraz sesję nadzwyczajną zaprosić prezesa 

spółki GoldMedica bądź Panią Starostę.  Oznajmił, że będzie głosować przeciwko tej uchwale, ponieważ uważa, 

że szpital jest „naszą” własnością, 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński odpowiedział radnemu, że na ostatnim posiedzeniu Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji uczestniczył Prezes Spółki GoldMedica, który odniósł się do poszczególnych punktów,  

był do dyspozycji radnych oraz przedstawicieli mieszkańców. Jak również Przewodniczący Komisji spotkali  

się z przedstawicielami Zarządu Powiatu Gołdapskiego. 

 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że radny Andrzej Tobolski głośno mówił, że ma pomysł  

na lepsze funkcjonowanie szpitala ale nic z tego nie wyszło. Samorząd gołdapski wykonał wiele różnych działań 

celem poprawy funkcjonowania szpitala.  

 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że w 2014 burmistrz w swojej ulotce napisał, że gwarantuje 

powstanie przychodni specjalistycznych a w radio, że wybuduje nowy szpital. Gmina wydaje blisko  

2 000 000,00 zł na pomoc dla powiatu i powinna za te pieniądze żądać wręcz udziałów w spółce GoldMedica.  

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że Związek Powiatów Polskich krytycznie odniósł się 

do nowej wersji projektu ustawy modernizacji i poprawie efektywności szpitalnictwa. Po głęboki konsultacjach 

trwających jest kolejna wersja: „Jednym z głównych założeń proponowanej reformy jest powołanie Agencji 

Rozwoju Szpitali, która ma prowadzić nadzór właścicielski nad szpitalami. Zgodnie z projektem Agencja  

ta będzie odpowiedzialna za inicjowanie, wspieranie i monitorowanie procesów naprawczych w szpitalach oraz 

zapewnienie rozwoju szpitalnictwa. Do zadań Agencji należeć też będzie organizowanie i koordynowanie 

wspólnych zakupów, wsparcie finansowe, merytoryczne oraz eksperckie. Agencja będzie również wspomagać 

inwestycje w szpitalach. Zgodnie z projektem Agencja co 3 lata będzie przeprowadzała obowiązkową ocenę 

wszystkich placówek. W jej rezultacie szpitalom zostanie przyznana jedna z czterech kategorii, od której zależeć 

będzie, jakie procesy rozwojowe i naprawcze zajdą w danym szpitalu.” Wyraził opinie, że sprawy są nie tylko 

poza gminą ale również poza powiatami.  

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji z dnia 22 lutego 2022 r. 
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Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 11 za, 1 wstrzymujący się  uchwała 

została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 22 lutego 2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA:11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:3 

Wyniki imienne: 

ZA(11) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Monika Wałejko,  

Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (3) 

Marian Mioduszewski, Krystyna Sadowska, Józef Wawrzyn 

 

Uchwała Nr LIII/405/2022 

/w załączeniu/ 

 

Do pkt 4 

Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński dokonał zamknięcia LIII sesji 

Rady Miejskiej w Gołdapi.  

 

 

 

                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                                  Wojciech Hołdyński   

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 


